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30.400.000, der efter moderniseringens gennemførelse afløses af et 20-årigt banklån til lavest 
mulige rente. Bestyrelsen blev bemyndiget til at underskrive alle med optagelse af disse lån 
fornødne dokumenter.  
 
 
ad 4. Forslag om forhøjelse af fællesbidrag: 
 
Dirigenten bemærkede, at de i moderniseringsforslaget forventede besparelser i væsentligt 
omfang vedrørte modernisering af varmesystemet, men at det var bestyrelsens hensigt at til-
stræbe, at varmeregnskabet ikke påvirkes af disse forhold, således at varmeregnskabet udar-
bejdes med resultat svarende til de seneste år. Derved sikres, at fællesudgifterne stiger mindst 
muligt, hvilket er medvirkende til at bevare ejerlejlighedernes værdi. 
 
Dirigenten anordnede afstemning ved håndsoprækning. Forslaget blev enstemmigt vedtaget, 
da ingen stemte imod den foreslåede stigning på kr. 30 – 50 pr. måned. 
 
 
 
Herefter konstaterede dirigenten, at dagsordenen var udtømt og takkede for god ro og orden. 
 
Formand Tom Andersen takkede for fremmødet og hævede generalforsamlingen.  
 
 
 
 
 
Som dirigent:    Som formand: 
 
----------------------------------------       --------------------------------------- 
Steen Ternstrøm       Tom Andersen 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 


